

Title (en)

Device for the presentation of an object, in particular a fashion or jewellery item

Title (de)

Vorrichtung zur Präsentation eines Gegenstands, insbesondere eines Mode- oder Schmuckartikels

Title (fr)

Dispositif de présentation d'un objet, notamment article de mode ou de bijouterie

Publication

EP 2724645 A1 20140430 (FR)

Application

EP 13190208 A 20131025

Priority

FR 1260236 A 20121026

Abstract (en)

The device (1) has a lighting unit comprising a set of light sources (30) on one of side faces (18) of a parallelepiped box (10). A second set of light sources is connected with an electronic control and command unit to control lighting and extinction frequency of the latter set of light sources according to a predetermined/random sequence in order to create flickering effect of an object placed in the box. A surface lighting slab (40) is provided on another face of the box to diffuse homogeneous light on entire surface of the slab to prevent occurrence of shadow areas on the object. The light sources are LEDs.

Abstract (fr)

Ce dispositif comprend un caisson (10) présentant une pluralité de faces (18) délimitant un volume à l'intérieur duquel est destiné à être placé l'objet, le caisson (10) présentant une ouverture pour la visualisation de l'objet depuis l'extérieur, bordée par un retour (22), chaque face (18) du caisson, et la face intérieure du retour (22), comprenant des moyens d'éclairage, afin d'éclairer l'objet de toute part, les moyens d'éclairage comprenant, sur l'une des faces (18) du caisson, un premier ensemble de sources (30) lumineuses, à température de couleur variable, sur la face intérieure du retour (22), un deuxième ensemble de sources lumineuses, associée à des moyens électroniques de contrôle et de commande, destinés à commander la fréquence d'allumage et d'extinction de chacune des sources lumineuses et, sur l'une ou la totalité des autres faces (18) du caisson, une dalle (40) d'éclairage surfacique.

IPC 8 full level

A47F 7/02 (2006.01); **A47F 11/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/02 (2013.01); **A47F 11/10** (2013.01); **A47B 2220/0075** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 701348 A1 20101231 - PILET CYRIL [CH]
- [A] US 2004223326 A1 20041111 - WAINWRIGHT HARRY LEE [US]
- [A] DE 4235485 A1 19940428 - EICKMEIER ANDREAS [DE]

Cited by

CN112074045A; FR3055783A1; CH710224A1; CN106998928A; WO2016055843A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2724645 A1 20140430; EP 2724645 B1 20150304; FR 2997276 A1 20140502; FR 2997276 B1 20150424

DOCDB simple family (application)

EP 13190208 A 20131025; FR 1260236 A 20121026